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Protokoll från styrelsemöte nr 2, 2024 (den 19 februari) 
 

Närvarande  
Anders Enebjörk, Anders Klingström, Dag Ribbing, Dennis Johansson, Elin Wohrne, 

Madelene Sundholm och Per Blixt 

Frånvarande 
Kerstin Sollerbrant Melefors och Sofia Lagerberg 

 

1) Mötets öppnande 
Ordföranden öppnade mötet. 

2) Genomgång av åtgärdslistan 
Se ”Tgl samf styrelse åtgärdslista – 2024-02-19” på Google Drive. 

3) Information från kassören om ekonomin 
För närvarande finns 5.4 mkr i likvida medel. Detta ska jämföras med 4.9 mkr samma 

period förra året. 

4) Nya medlemmar 
Under 2024 konstateras hittills följande ägarbyten: 

● Bv 37 från 2024-02-20 (utflyttad: Törnqvist, inflyttad: Lundell) 

● Bv 29 från 2024-05-10 (utflyttad: Lindeberg, inflyttad: Korvenoja/Leppänen) 

5) GDPR 
Inget nytt. 

6) Läcka utanför Mv6 
Uppföljning av tidigare noterat åtgärdspunkt 2023-12-18-1 (finns med även här i 

protokoll för ökad transparens). 

 

Anders E rapporterade att Vattentec är vidtalade att laga läckan utanför Mv6 och tar in en 

grävare som underentreprenör.  

 

När dom lagar den läckan får dom även göra en bedömning av att byta hela Bv 2-26. 

Målsättningen är att lägga fram ett budgetpris för denna etapp till stämman.  

7) Nya värmemätare 
Uppföljning av tidigare noterat åtgärdspunkt 2023-12-18-2 (finns med även här i 

protokoll för ökad transparens). 
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Anders E rapporterade att avtalet ligger hos IMD för signering. Den planerade starten v10 

bedömer dock styrelsen som alltför nära inpå i tiden och behöver diskuteras med IMD. 

 

Beslut: Per och Anders E signerar avtalet med IMD. 

Beslut: Anders E ber IMD att läsa av mätarställningen på de mätare de avinstallerar 

8) Offert på utbyte av styrutrustning för undercentraler 
Uppföljning av tidigare noterat åtgärdspunkt 2023-12-18-3 (finns med även här i 

protokoll för ökad transparens). 

 

Inget nytt att rapportera. Schneider ska uppdatera sin offert för serviceavtalet innan vi kan 

beställa.  

9) Attesträtt 
På styrelsemöte 2023-04-27 beslutades att ordförande Per Blixt och kassör Elin Wohrne 

tecknar Tegelhagens samfällighets firma. Det är även detta som finns registrerat i 

Lantmäteriets samfällighetsregister. Det finns dock en överenskommelse med 

samfällighetens ekonomiska förvaltare Riksbyggen om att ledamot Anders Enebjörk ska 

godkänna föreningens fakturor istället för Per Blixt; oklart om någon fullmakt 

formaliserades för detta. De inblandade styrelseledamöterna anser nu dock att attesträtten 

bör återställas till det som ursprungligen bestämdes.  

 

Beslut: Per meddelar Riksbyggen att den tillfälliga överenskommelsen mellan föreningen 

och Riksbyggen där Anders E ersatte Per, nu upphävs och att vi återgår till den formellt 

beslutade från 2023-04-27. 

10) Förberedelser inför stämman 
Följande förberedelser behöver göras:  

 

 Klar senast Ansvarig 

Gör utskick om datum för stämma + motioner 31 jan Madelene 

Förslag till bokslut, budget och debiteringslängd 

finns tillgängliga för revisorer 

20 feb Elin 

Motioner inkomna 29 feb Dag 

Revisionsberättelse klar 22 mars1 Revisorer / Elin 

Förvaltningsberättelse klar 22 mars Dag 

Skicka ut kallelse 29 mars Dag 

Röstlängd från Lantmäteriet 15 april Dag 

Valberedningens förslag anslås 22 april Valberedning 

Årsstämma 29 april  

 

 

 
1 Enligt stadgarna behöver revisionsberättelsen bara vara klar 3 veckor innan stämman, men vi brukar 

bifoga den till kallelsen, vilket i praktiken betyder att den bör vara klar 1 vecka innan kallelsen.  
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Årsredovisningen är försenad från Riksbyggen. Notering efter mötet: Riksbyggen har 

utlovat ett utkast 26 feb. 

 

Hittills har en motion inkommit: 

 
 

Mötet ansåg att den fuktiga miljön i poolhuset kanske inte är den bästa för böcker, men 

att föreningen inte har några alternativa byggnader som funkar bättre. 

 

Beslut: Styrelsen stöder motionen. 

11) Drift av laddboxar 
På tidigare möte diskuterade vi Elaways upplägg, som dock inte fungerade eftersom de 

inte har stöd för Halo-boxarna. Mötet konstatade dock att det finns andra aktörer på 

denna växande marknad, t.ex. Newel. 

 

Beslut: Tills vidare fortsätter vi med nuvarande system. 

12) Övriga frågor 

12.1) Arvodering av styrelseledamöter 

Idag har ordförande, kassör och sekreterare ett arvode på 15 tkr per år, medan övriga två 

ledamöter har 5 tkr. Per väckte förslaget att sätta arvodet för alla ledamöter till 10 tkr, 

eftersom detta bättre skulle spegla arbetsfördelningen. Mötet ansåg att det var en bra idé. 

 

Beslut: Dag skriver föreslag på ny arvodering till stämman. 
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12.2) Parkeringen 

Mötet konstaterade att Mv-parkeringen de senare veckorna har varit i det närmste full, för 

ovanlighets skull. Det är oklart vad det beror på, men styrelsen måste följa upp 

situationen eftersom tidigare beslut att inte införa parkeringsövervakning baserades på att 

parkeringarna sällan var fullbelagda. 

13) Mötets avslutande 
Ordföranden avslutade mötet. 

Påminnelse om kommande datum 
• Måndag 4 mars: Extrainsatt styrelsemöte med fokus på ÅR och bokslut  

• Måndag 18 mars: Styrelsemöte  

• Måndag 15 april: Styrelsemöte  

• Lördag 20 april: Städdag  

• Måndag 29 april: Årsstämma  

 

 

 

 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

 

 

 

 

Dag Ribbing   Per Blixt 
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